
      Protokół z XXVII Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 15 grudnia 2016 r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad XXVII Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.719.2016.MM 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  

z pismem ML-02.7123.724.2016.BS 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.755.2016.MM 

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.757.2016.MM 

4.5 zmiany podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017 

4.6 zmiany przebiegu trasy linii autobusowej nr 122 oraz 422 

4.7 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym części działki 428 przy ul. Lubockiej 

4.8 uwag do zmiany sieci placówek oświatowych na terenie Dzielnicy XVII w związku z 

planowaną reformą oświaty samorządowej w Gminie Miejskiej Kraków 

4.9 wniosku do zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania  Przestrzennego obszaru 

„Grębałów – Lubocza” 

4.10 wniosku do Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego obszaru przy ul. Stary 

Gościniec 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 14 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXVII Sesji Rady 

Dzielnicy XVII.  

Pan Kawa poprosił o zmianę kolejności procedowania projektów uchwał, aby projekty Komisji 

Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej były procedowane jako pierwsze. Członkowie Rady 

Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie przyjęli zaproponowany porządek obrad sesji.  

 



ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 

 

ad.4.7. ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym części działki 428 przy ul. Lubockiej 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Pan J. Kawa zapoznał zebranych z projektem uchwały. 

Głos zabrali: p. A. Zdziebko, p. J. Kawa, p. St. Madej 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ewentualnego zbycia w trybie 

bezprzetargowym części działki 428 przy ul. Lubockiej 

 

ad.4.9. wniosku do zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania  Przestrzennego obszaru 

„Grębałów – Lubocza” 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Pan J. Kawa zapoznał zebranych z projektem uchwały. 

Głos zabrał p. Dziedzic 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wniosku do zmiany 

Miejscowego Planu Zagospodarowania  Przestrzennego obszaru „Grębałów – Lubocza” 

 

ad.4.10. wniosku do Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego obszaru przy ul. Stary 

Gościniec 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wniosku do Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego obszaru przy ul. Stary Gościniec 

 

ad.4.1. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.719.2016.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

02.7123.719.2016.MM 
 

ad.4.2. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.724.2016.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.724.2016.BS 
 

ad.4.3. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.755.2016.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.755.2016.MM 
 

ad.4.4. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.757.2016.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.757.2016.MM 

 



ad.4.5. zmiany podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zmiany podziału środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017 

 

ad.4.6. zmiany przebiegu trasy linii autobusowej nr 122 oraz 422 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu  

p. A. Dziedzic zapoznał zebranych z projektem uchwały 

Głos zabrali: p. A Zdziebko, p. A. Dziedzic, p. K. Frankiewicz, p. St. Madej 

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zmiany przebiegu trasy linii autobusowej  

nr 122 oraz 422 w głosowaniu: za 12, przeciw – 0, wstrzymało się - 2 

 

ad.4.8. uwag do zmiany sieci placówek oświatowych na terenie Dzielnicy XVII w związku  

z planowaną reformą oświaty samorządowej w Gminie Miejskiej Kraków 

Projekt Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. Pozytywna opinia Zarządu  

Pani K. Frankiewicz zapoznała zebranych z projektem uchwały. 

Następnie głos zabrali: p. R. Musiałek, p. K. Frankiewicz, p. St. Stroński, p. W. Wojnarski,  

p. A. Dziedzic, p. A. Michalczyk, p. St. Madej, p. A. Woźniczka, p. T. Ziętara, p. A. Zdziebko 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie uwag do zmiany sieci placówek 

oświatowych na terenie Dzielnicy XVII w związku z planowaną reformą oświaty samorządowej w 

Gminie Miejskiej Kraków 

 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Brak 

 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 

Pani A. Woźniczka w imieniu Fundacji Wspierania, Kreowania i Promocji Nowej Huty podziękowała 

za udział Członków Rady Dzielnicy XVII w akcji pn. „Wyjątkowy Mikołaj dla wyjątkowych 

dzieciaków”. Głos zabrali p. W. Wojnarski i p. K. Frankiewicz dziękując za zaproszenie.  

Pan A. Dziedzic poinformował o objeździe dzielnicy z Inspektorem Zarządu Zieleni Miejskiej. 

 

Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją: 

 Wydział Kształtowania Środowiska – broszura zawierająca informacje o ochronie przed polami 

elektromagnetycznymi 

 Zaproszeniem na wydarzenie „Anioł w Dzielnicy XVII” w dniu 16.12.2016r.  

 

Przewodniczący w imieniu zarządu zaprosił Członków Rady Dzielnicy na spotkanie opłatkowo – 

noworoczne, zaplanowane na dzień 12 stycznia 2017r. w MDK Fort 49 

 

Następnie przedstawiciele Komisji podali terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII 

w miesiącu styczniu 2017: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 9 i 23.01.2017r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 18.01.2017r. 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 16.01.2017r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 19.01.2017r. 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

16.01.2017r. 

19.01.2017r. 

09.01.2017r. 

 

 



Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

26 stycznia 2017r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 2000 zamknął posiedzenie XXVII Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


